
 

 

 
 

Verksamhetsberättelse för IFK Örby avseende 

verksamhetsåret 1 jan-31 dec 2023. 
 

Styrelse  

Under tiden fram till årsmötet bestod styrelsen av följande ledamöter: 

 

Ordförande:   Martin Torpling  

Vice ordförande:  Margareta Skarnehall  

Sekreterare:   Per Knubbe  

Kassör:   Malin Söderberg  

Övriga ledamöter:  Peter Johansson 

Niklas Frostmarker  

Mats Johansson 

 

  

Suppleanter:   Fredrik Andreasson 

Vakant  

 

Efter årsmötet den 5 mars 2023 och därpå följande styrelsemöte, konstituerades styrelsen 

enligt följande: 

 

Ordförande:   Martin Torpling    

Vice ordförande:  Margareta Skarnehall 

Sekreterare:   Per Knubbe 

Kassör:   Malin Söderberg 

Övriga ledamöter:  Niklas Frostmarker 

Peter Johansson 

   Stefan Collstedt 

  

Suppleanter:   Vakant 

   Vakant 

 

Under april 2023 valdes Peter Skantz och Tilda Larsson in till styrelsen som suppleanter. 

Peter Johansson valde att stiga av från styrelsearbetet under juni månad där Tilda Larsson 

steg in i rollen som ledamot. 

 

Styrelsen har under det gångna arbetsåret, som omfattar tiden 5 mars 2023 till 10 mars 

2024, haft 12 protokollförda möten. Däremellan har telefon- och mailkontakt hållits. Vidare 

har styrelsen varit representerad vid möten och sammankomster av olika karaktär – både 

internt och externt.  



 

Vid årsskiftet den 31/12 2023 hade föreningen 418 medlemmar. Detta kan jämföras med 

förra årets 485, alltså en minskning med 67 medlemmar. 

 

 

Ekonomi  

Verksamhetsåret 2023 redovisar IFK Örby ett negativt ekonomiskt resultat på -76 449 

kronor.  

 

Under 2023 så ökade Örby de totala intäkterna med nästan 21% helt enligt budget, men 

tyvärr så ökade även de löpande kostnaderna 

Inför 2023 så bytte vi klädpartner från Adidas till Craft där vi valde att investera i totalt sex (6) 

nya seniormatchställ samt även ledarkläder till alla ledarna inom IFK Örby.  

Vi har även investerat i en ny VEO kamera som klarar att sända matcherna live, vilket vi 

hoppas kommer inbringa en intäkt under 2024. GPS västar till Dam-A har även det 

införskaffats.  

 

Örby Ryerson Soccer cup arrangerades med ett begränsat antal lag från Japan och därmed 

färre intäkter än tidigare år. Kamratcupen genomfördes på Örby IP med över 50 lag anmälda 

vilket vi är otroligt stolta över. Andra inkomstbringande aktiviteter såsom försäljning av 

Ravelli, Newbody, Bingolotto och Julkalendrar har genererat intäkter till föreningen. Vår 

second hand-försäljning har under året 2023 slagit försäljningsrekord och på ett mycket 

positivt sätt bidragit till föreningens ekonomi. Alla verksamma inom klubben visar ett mycket 

stort ansvar för att hushålla med de resurser man har och respekten för de godkända 

kostnadsbudgetarna är stor. 

 

 

Organisation  

Margareta Skarnehall har varit anställd som klubbchef på 50 % och vår vaktmästare Wilhelm 

Theuerkauf har varit fortsatt anställd på samma villkor som tidigare. Mycket tack vare dessa 

båda har många administrativa och praktiska delar fungerat bättre än på länge. 

Under säsongen så valde vi att gå skilda vägar med våra huvudtränare för Dam-A, Katarina 

Dunder Olsson våren och Mikael Broman so mkontaŕakterades för att leda laget under 

resterande del av säsongen. Hela föreningen har haft en stabil organisation med ledare för 

de olika lagen som lagt ner ett gediget arbete och sett till att alla delar har fungerat bra. Ett 

ständigt pågående arbete är att bygga en organisation som på sikt kan anta de utmaningar 

som vi kan ställas inför. En oro inför framtiden är svårigheten att rekrytera ledare på ideell 

basis men detta är en utmaning som gäller för de flesta föreningar.  

 

 

Försäljning/Lotterier 

Försäljning av Newbody och Ravelli har även i år genererat goda intäkter. Under september, 

november och december såldes Sverigelotter, Julkalendrar och Bingolotter till 

Uppesittarkvällen. 

 

 

 

 



 

Second Hand  

Vår Second Hand-försäljning i Gula Huset genererar fortsatt mycket pengar till klubbens 

verksamhet. Det arbete som utförs av alla inblandade kring Gula Huset är otroligt viktigt för 

IFK Örby både utifrån den intäkt som genereras och utifrån den miljöbelastningen vi 

inbringar tack vare återbruket.  

 

Gruppen har under året haft en stabil bemanning men dock allt för knapp. Behovet att 

rekrytera ytterligare personer som kan hjälpa till i verksamheten är stort även efter 2023. 

Tillskotten med bemanning från lagen enligt schema är uppskattat.  

 

 

Veteranerna  

IFK Örbys veteraner har under vår och höst fortsatt arbetat med att underhålla och förbättra 

våra motionsbanor. Även arbete vid konstgräsplanen, klubbstugan, Gula Huset, Statheden 

och Idrottsplatsen har gjorts för att hålla anläggningen på en så attraktiv nivå som möjligt. 

 

Ett drygt 10-tal personer har träffats på onsdagar. I slutet av november anordnades en 

sammankomst i Örbygården med julbuffé där naturfotografen Tommy Lundberg närvarade 

för att visa bilder och prata om sina upplevelser i naturen. Ett 20-tal veteraner närvarade och 

under kvällen uppvaktades även veteranerna av några tjejer från damlaget med blommor.  

 

 

Aktiviteter  

Örby Ryerson Soccer Cup genomfördes även i år i en mindre skala där endast två (2) 

japanska lag kom utifrån Sveriges gräns. Detta var ändå en lyckad och uppskattad 

tillställning och med rådande världsläge så tror vi att vi även under 2024 max kommer få 2–3 

lag utifrån. 

Desto mer lyckad blev Kamratcupen under 2023 då över 50 lag var anmälda och det var full 

aktivitet på Örby IP under nationaldagen. Stort tack till alla inblandade för otroligt bra arbete. 

Efter avslutat seriespel på hösten hade vi möjlighet att på sedvanligt sätt genomföra vår 

säsongsavslutning för alla våra lag.  
 

 

Fotbollsverksamheten 

Klubbens representationslag har resultatmässigt haft bra säsonger. För damerna var det en 

någon trevande inledning på säsongen samtidigt som det genomfördes ett tränarbyte under 

våren. Men tillsammans lyckades de säkra kontraktet för fortsatt spel i division 1 under den 

näst sista spelomgången.   

Herrlagets säsong slutade på en andraplacering som ledde till kvalspel för avancemang 

uppåt, tyvärr föll sig inte kvalspelet hela vägen ut och herrarna spelar fortsatt i division 6 

under säsongen 2024. Detta gör dem med höga ambitioner om att ta sig uppåt i 

seriesystemet.  

På ledarsidan började Katarina Dunder Olsson säsongen som huvudtränare för damlaget, 

men ersattes under vårsäsongen av Mikael Broman som fick stöttning av Johan Höglund, 

Tony Forsberg och Fredrik Petersson. Herrlaget har tränats av Niklas Georgsson och Patrik 

Johansson med hjälp av Martin Georgsson. 



 

Efter avslutat seriespel händer det alltid mycket vad gäller spelarnas val av klubb. För vår 

del på herrsidan har ett fåtal spelare som valt att lämna föreningen samtidigt som några nya 

har anslutit. Även på damsidan så valde ett par tjejer att lämna efter avslutad säsong 

samtidigt som truppen förstärks av några unga talangfulla tjejer som har flyttats upp. Inför 

kommande säsong kommer Klas Carlsson att ha huvudansvar för damlaget med hjälp av 

Markus Bjelkenberg och Martin Malmström och som fystränare Johanna Alvarsson.  

För herrarna har Patrik Johansson och Martin Georgsson anlitats som huvudansvariga 

tränare och Anton Guerrero Garcia som hjälptränare. 

För att utveckla verksamheten och utvecklingsmiljön för damerna kommer utvecklingslaget 

under 2024 att ledas av Stina Eriksson Flykt och Arvid Skantz som får hjälp av Sverker 

Sundqvist, Jesper Eriksson och Lars Hansson. Robert Jimsten kommer arbeta mellan A och 

U-trupp och vara matchansvarig för division 3. För att utveckla verksamheten och 

utvecklingsmiljön för herrarna kommer utvecklingslaget under 2024 ledas av Tomas 

Josefsson, Mathias Eriksson och Daniel Johnsson.  

IFK Örby har utöver utvecklingslaget en mycket stor och framgångsrik ungdomsverksamhet 

som vi är otroligt stolta över. 

 

 

Anläggningen  

IFK Örby förfogar över en mycket fin anläggning med två fullstora gräsplaner som ägs och 

sköts av Marks kommun. Föreningen äger en konstgräsplan, klubbhus med omklädningsrum 

och materialrum och Gula Huset där vår second hand-försäljning inryms.  

 

I anslutning till Örby Idrottsplats finns Örbyhallen där träning inomhus bedrivs under vintern. I 

Örbyhallen finns även en cafeteria dit föreningens möten och andra sammankomster ofta 

förläggs. Under 2023 har det installerats ett mindre kök i ledarutrymmet, en mindre 

renovering av klubbstugans fasad har genomförts och i Gula Huset har det målats om.  

 

Övrigt  

Föreningslivets betydelse för samhället kan inte överskattas. Våra ungdomars möjlighet till 

en aktiv och fostrande fritid är oerhört viktig. Alla de ideella krafter som lägger ner timma 

efter timma av arbete kan inte uppskattas nog. Vikten av detta har myndigheter och förbund 

insett och det råder en god kommunikation mellan dessa och föreningen. Förhoppningsvis 

kommer denna att utvecklas ytterligare. IFK Örby har hittills lyckats rekrytera ledare och 

personer som vill arbeta i föreningen men det finns en viss oro för framtiden med att hitta 

ytterligare personer som vill vara med och föra IFK Örbys goda renommé vidare. Detta är 

säkerligen ett problem för de flesta föreningar som drivs på ideell basis. 

 

Slutord 

År 2023 har varit ett spännande och utmanande år för föreningen med många ökade 

samhällskostnader som har inneburit fler utmaningar. Med en hårt arbetande sponsorgrupp 

och engagemang som har bidragit till föreningens ekonomi har verksamheten kunnat 

bedrivas på ett bra sätt till alla delar där styrelsens uppgifter är att genom förändringar kunna 

åstadkomma förbättringar. Den kraft och framåtanda som föreningen visar även om 

omständigheterna förändras är en styrka som bådar gott för framtiden. Styrelsen anser att 

IFK Örbys verksamhet står på en solid grund och har alla förutsättningar att fortsätta sin 

positiva utveckling om vi fortsätter att arbeta tillsammans. Grundbulten är alltid en ekonomi i 



 

balans och samarbete och styrelsen är övertygad om att vi med gemensamma krafter 

kommer att skapa en mycket god miljö i föreningen. Med detta följer också en verksamhet 

som kan glädja och utveckla många tjejer och killar och som vi hoppas är stolta att tillhöra 

IFK Örby. 

 

Vi vill även ta tillfället i akt att hylla den högst energiska och engagerade Per Knubbe som 

hastigt har lämnat oss. Per har under många år varit en stor del och av mycket betydelse för 

IFK Örbys verksamhet. Inga ord kan visa den tacksamhet och uppskattning som finns för allt 

det som Per har arbetat för i föreningen. Vi hoppas kunna driva vidare föreningen i samma 

anda som Per alltid har gjort. 

 

Till sist, vi ser fram emot ett spännande år 2024, och passar på att tacka för förtroendet som 

visats oss under det gångna verksamhetsåret.  

 

 

 

 

Styrelsen för IFK Örby 2024-03-10 

 

 

 

__________________________   __________________________ 

Martin Torpling, ordf.      Margareta Skarnehall 

 

 

 

__________________________   __________________________ 

Malin Söderberg     Niklas Frostmarker   

     

 

 

 

__________________________   __________________________ 

Stefan Collstedt      Tilda Larsson    

 

 

 

__________________________ 

Peter Skantz /suppl./ 


